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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Διαμαρτυρία για το νέο νομοσχέδιο για την Υγεία
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

149.94 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
πραγματοποίησαν χθες υγει
ονομικοί στο Σύνταγμα έξω 
από τη Βουλή ζητώντας την 
απόσυρση του νέου νομο
σχεδίου για την υγεία.
Σύμφωνα με ανακοίνωση 

της ΠΟΕΔΗΝ «το Υπουργείο 
Υγείας κατέθεσε στην Βουλή

ΕΞΩ ΑΠΟ ΤΗ ΒΟΥΛΗ

Διαμαρτυρία για το νέο 
νομοσχέδιο για την Υγεία
Νομοσχέδιο που «ιδιωτικό- κού Συστήματος Υγείας είναι 
ποιεί περαιτέρω το Εθνικό η πλήρη και αποκλειστική 
Σύστημα Υγείας». «Θεμελιώ- απασχόληση του προσωπι- 
δης αρχή σύστασης του Εθνι- κού» αναφέρει η Ομοσπονδία.
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2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αντιπαράθεση για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

365.95 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Με πληροφορίες από ΑΠΕ-ΜΠΕ

ΣΤΗΝ ΑΡΜΟΔΙΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

Αντιπαράθεση για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη
Ως νομοσχέδιο που παρέχει μεγαλύτε

ρο βαθμό ελευθερίας, τόσο για γιατρούς 
όσο και για ασθενείς, περιέγραφε η ανα- 
πληρώτρια υπουργός Υγείας Ασημίνα 
Γκάγκα (φωτ), την νομοθετική πρωτο
βουλία της κυβέρνησης με τίτλο “Δευτε
ροβάθμια περίθαλψη, ιατρική εκπαίδευ
ση, μισθολογικές ρυθμίσεις για τους ια
τρούς και οδοντιάτρους του Εθνικού Συ
στήματος Υγείας”, την οποία επεξεργάζεται 
η αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή.

Μιλώντας μετά την ακρόαση των εν
διαφερομένων φορέων, οι οποίοι επικε
ντρώθηκαν στα άρθρα που δίδουν τη δυ
νατότητα απασχόλησης γιατρών του ΕΣΥ 
στον ιδιωτικό τομέα (άρθρο 10), αλλά και 
την προκήρυξη θέσεων γιατρών Ε.Σ.Υ., με 
καθεστώς μερικής απασχόλησης (άρθρο 
7), η κα Γκάγκα είπε ότι ακούγονται στη 
δημόσια συζήτηση δύο διαφορετικά

πράγματα, το ένα, να προασπίσουμε το δη
μόσιο σύστημα υγείας, και το άλλο είναι 
να προασπίσουμε τους ιδιώτες. “Εμείς θέ
λουμε να κάνουμε και τα δύο. Να προα
σπίσουμε το δημόσιο σύστημα Υγείας, και 
να προασπίσουμε τους ιδιώτες” είπε η κα 
Γήάγκα και τόνισε: «Με το νομοσχέδιο μας 
δίνουμε περισσότερες επιλογές και έναν 
βαθμό ελευθερίας που δεν υπήρχε».

Τις θέσεις τους επί των προαναφερθέ- 
ντων διατάξεων εξέφρασαν οι ενδιαφε
ρόμενοι φορείς.

Ο πρόεδρος Πανελληνίου Ιατρικού 
Συλλόγου (ΠΙΣ), Αθανάσιος Εξαδά- 
χτυλος, είπε ότι το άρθρο 7 «δεν εξυπη
ρετεί»: Αν το δει κανείς από σοσιαλιστι
κή οπτική, αλλάζει συνήθειες δεκαετιών, 
ενώ από φιλελεύθερη οπτική, είναι ανε
παρκής, και όπου στον κόσμο υπάρχει 
ιδιωτικό επάγγελμα μέσα σε ΕΣΥ, αυτό

συνδυάζεται με μερική απασχόληση και 
κάλυψη του κενού από έτερο γιατρό. 
Όσο για το άρθρο 10, είπε ότι ο ΠΙΣ 
ζητά την απόσυρσή του.

Ο πρόεδρος της Πανελλή
νιας Ομοσπονδίας Εργαζομέ
νων Δημοσίων Νοσοκομεί
ων (ΠΟΕΔΗΝ), Μιχάλης Γιαν- 
νάκος, είπε ότι η ομοσπονδία κι
νητοποιείται για να μην 
ψηφιστεί το νομοσχέ 
διο από τη Βουλή.
Εκ μέρους της 

Ένωσης Ιατρών 
Νοσοκομείου 
Αθηνών - Πει
ραιώς (ΕΙΝΑΠ), 
η Ματίνα Πα- 
γώνη είπε ότι 
οι γιατροί του

ΕΣΥ δεν χρειάζεται να βγουν έξω να δου
λέψουν, αρκεί να πάρουν το μισθολόγιο 

που τους «έδωσε» το ΣτΕ.
Η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ, 
Αφροδίτη Ρέντζιου, μίλησε 
για διατάξεις «έκτρωμα» που 
βρίσκουν την καθολική αντί
δραση των γιατρών και των 
ενώσεών τους.

Προς τη σωστή 
κατεύθυνση κινεί
ται το νομοσχέδιο, 
ανέφερε ο Κυ
ριάκος Αναστα- 
σιάδης, πρόε
δρος της Ια
τρικής Σχο
λής ΑΠΘ.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Κατέβασαν ρολά» οι γιατροί του ΕΣΥ!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

552.02 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Κατέβασαν ρολά» οι γιατροί του ΕΣΥ!
Αρχισαν από χθες τις τριήμερες απεργιακές κινητοποιήσεις ζητώντας την απόσυρση του νομοσχεδίου Γκάγκα

ρχισε χθες ο χορός των 
απεργτακών κινητοποιήσε
ων έναντι του νομοσχεδίου 
της Μίνας Γκάγκα, το οποίο 
θεωρείται από σύσσωμο τον 

ιατρικό κόσμο «ταφόπλακα» για το Εθνι
κό Σύστημα Υγείας. Την ώρα που εντός 
της Βουλής γινόταν η ακρόαση φορέων, 
έξω από τη Βουλή γιατροί και υγειονομι
κοί του Εθνικού Συστήματος Υγείας ένω
σαν τις φωνές τους ζητώντας να μην πε
ράσει το νομοσχέδιο Γκάγκα.

«Το νομοσχέδιο αποτελειώνει το ΕΣΥ» 
είπε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ. «Σε μια 
χώρα όπου το 40% των 
δαπανών βγαίνει από 
τις τσέπες των πολιτών, 
η κυβέρνηση να παίρ
νει μέτρα ενίσχυσης 
του δημόσιου και κοι
νωνικού χαρακτήρα της 
Υγείας και όχι να την 
ιδιωτικοποιούν περαι
τέρω» είπε ο Μιχάλης 
Γιαννάκος, που παρέ- 
στη στη χθεσινή κινη
τοποίηση.

Οι απεργιακές κι
νητοποιήσεις των γιατρών συνεχίζονται 
και σήμερα, καθώς έχουν προκηρυχθεί 
24ωρη πανατττκή απεργία και συγκέντρω
ση στο υπουργείο Υγείας. Με επιστολή μά
λιστα προς τους διοικητές των νοσοκομεί
ων, το προεδρείο της Ενωσης Ιατρών Νο
σοκομείων Αθήνας - Πειραιά (ΕΙΝΑΠ) 
επεσήμανε πως, λόγω της αντίθεσης των 
νοσοκομειακών γιατρών με το νομοσχέδιο 
που έχει υποβάλει το υπουργείο Υγείας, 
δεν θα πραγματοποιηθούν τακτικές χει

ρουργικές επεμβάσεις ης μέρες που οι νο
σοκομειακοί γιατροί θα απεργήσουν κα
τά του νομοσχεδίου για τη Δευτεροβάθ
μια Φροντίδα Υγείας. «Είναι αυτονόητο ότι 
κατά τη διάρκεια αυτών των τριών ημερών 
δεν γίνονται τακτικά χειρουργεία και τα
κτικά ιατρεία. Προσωπικό ασφαλείας ορί
ζονται οι εφημερεύοντες γιατροί του νο
σοκομείου» επισημαίνεται στην επιστολή.

Σε ανακοίνωση που εξέδωσε η Ομο
σπονδία Νοσοκομειακών Γιατρών (ΟΕΝΓΕ) 
επισημαίνεται πως οι γιατροί προχωρούν 
οε πολύμορφες απεργιακές, αγωνιστικές 
κινητοποιήσεις σε όλη τη χώρα, καθώς 

το νομοσχέδιο «ιδι
ωτικοποιεί πλήρως 
τα δημόσια νοσο
κομεία, μετατρέπει 
τπν υγεία του λαού 
σε ακόμα πιο ακριβό 
εμπόρευμα και προ
νόμιο για λίγους, 
και καταδικάζει τη 
συντριπτική πλειο- 
ψηφία του λαού σε 
ακόμα πιο υποβαθ
μισμένες υπηρεσίες 
υγείας». Η ΟΕΝΓΕ, 

παράλληλα, κάλεσε τις ομοσπονδίες, τα 
Εργατικά Κέντρα, τα σωματεία, τους μαζι
κούς φορείς, τους συλλόγους ασθενών σε 
συμμετοχή στη συγκέντρωση ενάνυα στο 
νομοσχέδιο, που -όπως αναφέρει- δίνει 
τη χαριστική βολή στο δημόσιο σύστημα 
Υγείας. «Ούτε βήμα πίσω! Συνένοχοι στο 
έγκλημα σε βάρος της υγείας και της ζω
ής του λαού μας, των γονιών μας, των παι
διών μας δεν πρόκειται να γίνουμε» ση
μειώνεται στην ανακοίνωση.

Βροντερό «όχι» στην 
ιδιωτικοποίηση τηε 

Δευτεροβάθμιαε 
Φροντίδαε και στη 
μετατροπή ms σε 

προνόμιο για λίγουε

«Το νομοσχέδιο αποτελειώνει το ΕΣΥ» υποστηρίζει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Mix. 
Γιαννάκος. «Συνένοχοι στο έγκλημα σε βάρος της υγείας και της ζωής του λαού μας, 
των γονιών μας, των παιδιών μας δεν πρόκειται να γίνουμε» τονίζει η ΟΕΝΓΕ
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1  «Κατέβασαν ρολά» οι γιατροί του ΕΣΥ! Ααιιεργιακών
κινητοποιήσεων

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

534.38 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Κατέβασαν ρολά» οι γιατροί του ΕΣΥ!
Αρχισαν από χθες τις τριήμερες απεργιακές κινητοποιήσεις ζητώντας την απόσυρση του νομοσχεδίου Γκάγκα

ΜΙ ρχισε χθες ο χορός ίων

Α
αιιεργιακών κινητοποιήσε
ων έναντι ίου νομοσχεδίου 
της Μίνας Γκάγκα, το οποίο 
θεωρείται από ούοοωμο τον 
ιατρικό κόσμο «ταφόπλακα» για το Εθνι
κό Σύστημα Υγείας. Την ώρα που εντός 

της Βουλής γινόταν η ακρόαση φορέων, 
έξω από τη Βουλή γιατροί και υγειονομι
κοί του Εθνικού Συστήματος Υγείας ένω
σαν τις φωνές τους ζητώντας να μην πε
ράσει το νομοσχέδιο Γκάγκα.

«Το νομοσχέδιο αποτελειώνει το ΕΣΥ» 
είπε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ. «Σε μια 
χώρα όπου το 40% των 
δαπανών βγαίνει από 
τις τσέπες των πολιτών, 
η κυβέρνηση να παίρ
νει μέτρα ενίσχυσης 
του δημόσιου και κοι
νωνικού χαρακτήρα της 
Υγείας και όχι να την 
ιδιωτικοποιούν περαι
τέρω» είπε ο Μιχάλης 
Γιαννάκος, που παρέ- 
στη στη χθεσινή κινη
τοποίηση.

Οι απεργιακές κι
νητοποιήσεις των γιατρών συνεχίζονται 
και σήμερα, καθώς έχουν προκηρυχθεί 
24ωρη παναττική απεργία και συγκέντρω
ση στο υπουργείο Υγείας. Με επιστολή μά
λιστα προς τους διοικητές των νοσοκομεί
ων, το προεδρείο της Ενωσης Ιατρών Νο
σοκομείων Αθήνας - Πειραιά (ΕΙΝΑΠ) 
επεσήμανε πως, λόγω της αντίθεσης των 
νοσοκομειακών γιατρών με το νομοσχέδιο 
που έχει υποβάλει το υπουργείο Υγείας, 
δεν θα πραγματοποιηθούν τακτικές χει

ρουργικές επεμβάσεις ης μέρες που οι νο
σοκομειακοί γιατροί θα απεργήσουν κα
τά του νομοσχεδίου για τη Δευτεροβάθ
μια Φροντίδα Υγείας. «Είναι αυτονόητο ότι 
κατά τη διάρκεια αυτών των τριών ημερών 
δεν γίνονται τακτικά χειρουργεία και τα
κτικά ιατρεία. Προσωπικό ασφαλείας ορί
ζονται οι εφημερεύοντες γιατροί του νο
σοκομείου» επισημαίνεται στην επιστολή.

Σε ανακοίνωση που εξέδωσε η Ομο
σπονδία Νοσοκομειακών Γιατρών (ΟΕΝΓΕ) 
επισημαίνεται πως οι γιατροί προχωρούν 
σε πολύμορφες απεργιακές, αγωνιστικές 
κινητοποιήσεις σε όλη τη χώρα, καθώς 

το νομοσχέδιο «ιδι
ωτικοποιεί πλήρως 
τα δημόσια νοσο
κομεία, μετατρέπει 
την υγεία του λαού 
σε ακόμα πιο ακριβό 
εμπόρευμα και προ
νόμιο για λίγους, 
και καταδικάζει τη 
συντριπτική πλειο- 
ψηφία του λαού σε 
ακόμα πιο υποβαθ
μισμένες υπηρεσίες 
υγείας». Η ΟΕΝΓΕ, 

παράλληλα, κάλεσε τις ομοσπονδίες, τα 
Εργατικά Κέντρα, τα σωματεία, τους μαζι
κούς φορείς, τους συλλόγους ασθενών σε 
συμμετοχή στη συγκέντρωση ενάντια στο 
νομοσχέδιο, που -όπως αναφέρει- δίνει 
τη χαριστική βολή στο δημόσιο σύστημα 
Υγείας. «Ούτε βήμα πίσω! Συνένοχοι στο 
έγκλημα σε βάρος της υγείας και της ζω
ής του λαού μας, των γονιών μας, των παι
διών μας δεν πρόκειται να γίνουμε» ση
μειώνεται στην ανακοίνωση.

Βροντερό «όχι» στην 
ιδιωτικοποίηση τηε 

Δευτεροβάθμιαε 
Φροντίδαε και στη 
μετατροπή ms σε 

προνόμιο για λίγουε

Γιατροί του ΕΣΥ διαδηλώνουν έξω από τη Βουλή κατά του νομοσχεδίου Γ κάγκα

ΥΓΕΙΑ ΑΙΙΡΕΑΝ ΓΙΑ ΟΠΟ TO A

«Το νομοσχέδιο αποτελειώνει το ΕΣΥ» υποστηρίζει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Mix. 
Γιαννάκος. «Συνένοχοι στο έγκλημα σε βάρος της υγείας και της ζωής του λαού μας, 
των γονιών μας, των παιδιών μας δεν πρόκειται να γίνουμε» τονίζει η ΟΕΝΓΕ



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Υπό opous η επιστροφή των ανεμβολΐαστων
υγειονομικών στα νοσοκομεία

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

226.69 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

rn ΕΠΙΚΡΑΤΕΙ TO ΣΕΝΑΡΙΟ ΤΗΣ ΕΠΙΔΕΙΞΗΣ ΑΡΝΗΤΙΚΟΥ ΤΕΣΤ ΓΙΑ TON COVIO

Υπό opous η επιστροφή των ανεμβολΐαστων υγειονομικών στα νοσοκομεία
ΘΕΜΑ ΩΡΩΝ πρέπει να θεωρούνται οι οριστικές αποφάσεις 
του υπουργείου Υγείας για τους όρους με τους οποίους θα 
επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί στο Εθνικό Σύ
στημα Υγείας.

Σύμφωνα με πληροφορίες της «δημοκρατίας», τα δυο 
σενάρια που εξετάζονται είναι η επιστροφή των ανεμβολί- 
αστων υγειονομικών με επίδειξη αρνηυκού τεστ, το κόστος 
του οποίου θα επωμίζονται οι ίδιοι οι εργαζόμενοι, ενώ ένα 
δεύτερο σενάριο -που, ωστόσο, δεν συγκεντρώνει πολλές 
πιθανότητες- είναι η μετάθεση των εργαζομένων σε πόστα

που δεν απαιτούν φυσική επαφή με τον κόσμο. Σύμφωνα με 
πηγές της ΠΟΕΔΗΝ, η οποία όλο το προηγούμενο διάστη
μα πρωτοστάτησε στον αγώνα για την επιστροφή των ανεμ- 
βολίαστων υγειονομικών στο ΕΣΥ, το σενάριο της επιστρο
φής τους με τεστ θα γίνει δεκτό με ικανοποίηση από την 
Ομοσπονδία.

Οπως είπε στη «δημοκρατία» στέλεχος της ΠΟΕΔΕΙΝ, οι 
υγειονομικοί ήταν πάντα υπέρ του προληπτικού ελέγχου. 
Ωστόσο, ο ίδιος αποσαφήνισε για το ζήτημα της πληρω
μής των τεστ από τους υγειονομικούς πως πάγια θέση της

ένωσης είναι όη αυτά πρέπει να καλύπτονται από το κρά
τος. Στις δημόσιες εμφανίσεις του ο Θάνος Πλεύρης κρα- 
τάει κλειστά τα χαρτιά του, αρκούμενος σε αινιγμαηκές το
ποθετήσεις για το πότε αλλά και με ποιους όρους θα γίνει 
η επιστροφή των ανεμβολΐαστων υγειονομικών στο Εθνι
κό Σύστημα Υγείας.

Συγκεκριμένα, από τη μια πλευρά ο υπουργός ξεκαθαρί
ζει πως θα σεβαστεί την απόφαση, αλλά από την άλλη τονί
ζει πως η επιστροφή θα γίνει «υπό όρους και προϋποθέσεις, 
που θα προστατεύουν την υγεία των ασθενών».
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1  Πόρτε πίσω το έκτρωμα! Καθολικό «όχι» από
υγειονομικούς, σωματεία και φορείς

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2362.49
cm²

Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΠΑΡΑΖ ΑΠΕΡΓΙΑΚΟΝ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΩΝ ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΤΗ ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗ

Πόρτε πίσω το έκτρωμα! Καθολικό «όχι» 
από υγειονομικούς, σωματεία και φορείς

iv&wnuu ιmi mm, ~
oh or

✓ Μαχητική απεργιακή απάντηση χτες στην Αθήνα από 
την ΟΕΝΓΕ, συνέχεια σήμερα στο υπουργείο Υγείας

✓ Ολοι στη διαδήλωση της Πέμπτης στη Βουλή, με 
παναττική στάση εργασίας από τα Εργατικά Κέντρα

✓ «Τα δημόσια νοσοκομεία γίνονται 
δεξαμενή πελατείας για τους 
ιδιώτες», κατήγγειλαν οι 
εκπρόσωποι φορέων στη Βουλή
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1  Πόρτε πίσω το έκτρωμα! Καθολικό «όχι» από υγειονομικούς, σωματεία
και φορείς

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΤΗ ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗ

«Ελευθερία επιλογής» το να πληρώνουν 
οι ασθενείς, κατά την κυβέρνηση

«Φύλλο και φτερό» από το ΚΚΕ τα άθλια κυβερνητικά επιχειρήματα. Την καθολική αντίθεσή τους 
μετέφεραν οι εκπρόσωποι φορέων κατά την ακρόαση

Μ
ε τη συζήτηση επί των άρθρων του νομοσχεδίου, ενώ είχε προ- 
ηγηθεί στην Επιτροπή η διαδικασία της ακρόασης των εξωκοι
νοβουλευτικών φορέων, όπου η πλειοψηφία των συνδικαλιστι
κών εκπροσώπων των υγειονομικών απαίτησε την απόσυρση 
του νομοσχεδίου, συνεχίστηκαν χθες οι κοινοβουλευτικές διαδικασί
ες επί του εκτρωματικού σχεδίου νόμου της κυβέρνησης για τη δευ

τεροβάθμια περίθαλψη.
«Αυτό το νομοσχέδιο κάνει ένα ακόμα ποιοτικό βήμα ενίσχυσης της 

επιχειρηματικής λειτουργίας των δημόσιων νοσοκομείων και της περαι
τέρω ενίσχυσης της εμπορευματοποίησης των εργασιών των δημόσιων 
μονάδων Υγείας», ανέφερε χαρακτηριστικά στη Βουλή ο βουλευτής 
του ΚΚΕ, Γιώργος Λαμπρούλης, κατά τη συζήτηση του νομοσχεδίου.

Η δε αναπληρώτρια υπουργός Υγείας Μ. Γκάγκα προσπάθησε να 
υπονομεύσει και να στοχοποιήσει τους συνδικαλιστές και τα σωματεία 
των υγειονομικών, παρουσιάζοντας δικές της αυθαίρετες εκτιμήσεις 
για «σχεδόν μηδαμινή συμμετοχή» στη χθεσινή στάση εργασίας. Και, 
την ίδια στιγμή που δεν υπάρχει ούτε ένας φορέας υγειονομικών που 
να συμφωνεί με το νομοσχέδιο, η ίδια εκ μέρους της κυβέρνησης κα
ταφέρθηκε εναντίον τους, λέγοντας με βάση τα δικά της «στοιχεία» ό
τι «αυτό είναι το πόσο καλά αντιπροσωπεύουν τους γιατρούς και τους 
υγειονομικούς αυτοί που φέρονται ως συνδικαλιστές εκπρόσωποι των 
γιατρών και των νοσοκομείων»...

Συνεχίζοντας την πρόκληση και τον εμπαιγμό, είπε πως «αυτό που 
κάνουμε με το νομοσχέδιο είναι ότι δίνουμε περισσότερες επιλογές 
και έναν βαθμό ελευθερίας που δεν υπήρχε και που είναι απαραί
τητος σε όλα τα συστήματα». Μια ...ελευθερία δηλαδή οι ασθενείς να 
πληρώνουν ακόμα περισσότερα και οι γιατροί να μετατρέπονται σε κυ
νηγούς πελατείας μέσα στο δημόσιο νοσοκομείο. Οπως η ίδια είπε, 
«να μπορείς να δουλέψεις έξω, εάν το θες, εάν το θέλει ο ασθενής», 
καθώς επικαλέστηκε ασθενείς που θέλουν μανιωδώς να πληρώνουν.

Δίνοντας την κατάλληλη απάντηση, ο Γ. Λαμπρούλης επεσήμανε ό
τι «το επιχείρημα που ακούγεται - και όχι μόνο από την κυβερνητική 
πλειοψηφία - περί "δυνατότητας ελεύθερης επιλογής" τρόπου αντι
μετώπισης του προβλήματος υγείας είναι εξοργιστικό, αλλά συγχρό
νως βγάζει και όλο τον κυνισμό της πολιτικής που εφαρμόζετε και ε
σείς αλλά και οι προηγούμενοι που κυβέρνησαν, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ, υ
πηρετώντας πιστά αυτό το απάνθρωπο σύστημα». Και πρόσθεσε: «Τώ
ρα πείτε μου, αλήθεια, πόσο ελεύθερος να επιλέξει γιατρό είναι ο ά
νεργος, ο χαμηλοσυνταξιούχος, ο εργάτης που αμείβεται με εξευτε
λιστικούς μισθούς, ο ανασφάλιστος, το άτομο με ειδικές ανάγκες που 
παρακαλάει στα ΚΕΠΑ και προσπαθεί να παίρνει τον βαθμό αναπηρί
ας για να πάρει το ισχνό επίδομα των 300 ευρώ; Τι λέτε σε όλους αυ
τούς, αλλά και σε άλλους που για να κλείσουν ένα ραντεβού χρειά
ζονται μήνες με αυτό το άθλιο σύστημα Υγείας που έχετε διαμορφώ
σει όλοι σας; "Αν θέλεις να βρεις γιατρό, πλήρωσε, βάλε βαθιά το χέρι 
στην τσέπη, διαφορετικά περίμενε στις ατελείωτες λίστες των εξω
τερικών ιατρείων, ή στις τεράστιες λίστες των χειρουργείων των δη
μόσιων νοσοκομείων αν δεν έχεις να πληρώσεις", αυτό είναι το μήνυ
μα της κυβέρνησης».

«Ωμός εκβιασμός στους ασθενείς, εκβιασμός και στους γιατρούς 
του δημόσιου συστήματος Υγείας», συνέχισε, «αφού στην ουσία τούς 
σπρώχνετε, για να ενισχύσουν το εισόδημά τους, να βγουν παγανιά 
στην πιάτσα της αγοράς και να χρησιμοποιήσουν ως δεξαμενή πελα
τείας τα δημόσια νοσοκομεία».

«Φιλελεύθερες ιδεοληψίες και εμμονές» διέκρινε ο ΣΥΡΙΖΑ διά στό
ματος Α. =ανθού στο νομοσχέδιο της κυβέρνησης, ενώ, σαν να μην υ

πάρχει η διαχρονική στρατηγική κεφαλαίου και ΕΕ, πουθενά στην ομι
λία του δεν μίλησε για την επιχειρηματική δράση και την κερδοφορία 
της σε βάρος της Υγείας του λαού, πολιτική που έχει φέρει όλα αυτά 
τα χάλια στο δημόσιο σύστημα Υγείας.

Το ΠΑΣΟΚ επιφυλάχθηκε για την Ολομέλεια, καθώς βρήκε ότι υ
πάρχουν θετικές διατάξεις. Επιφύλαξη δήλωσε και η Ελ. Λύση, ενώ 
το ΜέΡΑ25 καταψήφισε.

Καθολική η απόρριψη από τους 
εκπροσώπους των φορέων

Την πλήρη εναντίωσή τους στο νομοσχέδιο - έκτρωμα της κυβέρ
νησης για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη κατέθεσαν χτες όλοι οι συν
δικαλιστικοί εκπρόσωποι των γιατρών και των νοσηλευτών, στην αρ
μόδια Επιτροπή της Βουλής, κατά τη διάρκεια της ακρόασης των ε
ξωκοινοβουλευτικών φορέων.

Η πρόεδρος της Ομοσπονδίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ), Αφροδίτη Ρέτζιου, έδειξε με συγκεκρι
μένα παραδείγματα τι προωθεί η κυβέρνηση. Εφερε το τραγικό πα
ράδειγμα ακτινολόγου στο Νοσοκομείο Γιαννιτσών ο οποίος έκανε 
13 συνεχόμενες 24ωρες ενεργές εφημερίες, την ώρα της εφημε
ρίας ένιωσε αδιαθεσία, έκανε ο ίδιος αξονική τομογραφία στον ε
αυτό του και διαπιστώνοντας σοβαρό πρόβλημα διακομίστηκε ε
σπευσμένα σε νοσοκομείο της Θεσσαλονίκης, όπου νοσηλεύεται 
σε ΜΕΘ. «Κάλυπτε στην εφημερία του, μόνος του, και το Ακτινοδι
αγνωστικό Τμήμα και τον αξονικό τομογράφο», επεσήμανε η πρό
εδρος της ΟΕΝΓΕ. Σε αυτόν τον γιατρό, τόνισε, η κυβέρνηση προ
τείνει «να κάνει και απογευματινό ιατρείο, εκτός από τις δεκατρείς 
24ωρες ενεργείς εφημερίες τον μήνα, δυο φορές τη βδομάδα, για 
να μπορέσει να ενισχύσει το εισόδημά του. Αναρωτιόμαστε αν μπο
ρείτε να του το προτείνετε. Φέρνετε αυτό το έκτρωμα, λέμε εμείς, 
παρά την καθολική αντίθεση των χιλιάδων νοσοκομειακών γιατρών, 
των συλλογικών τους οργάνων, της Ομοσπονδίας και των μεγαλύ
τερων ενώσεων της χώρας».

Απαντώντας δε στις προκλήσεις περί «ελευθερίας επιλογών» που 
τάχα φέρνει η κυβέρνηση, απηύθυνε το ερώτημα: «Για ποια ελευ
θερία κάνετε λόγο; Πρόκειται για ωμό εκβιασμό και μάλιστα την ώ
ρα της ανάγκης, της αρρώστιας, την ώρα που οι ασθενείς αντικρί
ζουν τον θάνατο. Ή θα πληρώσεις για την υγεία σου ή είσαι καταδι
κασμένος σε πολύμηνες, πολύχρονες αναμονές για μια διάγνωση, 
για μια θεραπεία, για ένα χειρουργείο. Δηλαδή ή θα πληρώσεις για 
την υγεία σου ή δεν θα επιβιώσεις».

Οσο για το κυβερνητικό αφήγημα ότι τα κενά υπάρχουν εξαιτίας 
της άρνησης των γιατρών να εκδηλώσουν ενδιαφέρον για τις προ- 
κηρυσσόμενες θέσεις, η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ τόνισε ότι «προκη

ρύσσετε κάποιες θέσεις μέσα σε μια θάλασσα τραγικών ελλείψε
ων» και υπογράμμισε ότι οι κενές θέσεις δεν είναι αποτέλεσμα της 
έλλειψης ενδιαφέροντος των γιατρών, αλλά των απάνθρωπων ω
ραρίων και των πολύ χαμηλών μισθών.

Για την κυβέρνηση, συνέχισε, προτεραιότητα αποτελεί η πλήρης 
ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ αντί για μαζικές μόνιμες προσλήψεις και 
υψηλού επιπέδου παροχές Υγείας για το λαό, ενώ με το νομοσχέ
διο νομιμοποιείται το πλιάτσικο στις τσέπες των ασθενών και το δη
μόσιο νοσοκομείο θα μετατραπεί σε δεξαμενή άντλησης πελατεί
ας για τα ιδιωτικά ιατρεία.

Κατήγγειλε ακόμα το γεγονός ότι ενώ η κυβέρνηση μέσω του 
πρωθυπουργού στη ΔΕΘ είχε εξαγγείλει αυξήσεις της τάξης του 
10%, τελικά στην πράξη έγιναν 5%, με τα ποσά να κυμαίνονται από 
50 έως 90 ευρώ, την ώρα που αγνοεί σχετικές τελεσίδικες αποφά
σεις του ΣτΕ για την καταβολή των αυξήσεων.

Οσον αφορά την αξιολόγηση και τις κρίσεις, η Αφρ. Ρέτζιου εί
πε πως δεν πρόκειται να βοηθήσουν την κατάσταση, αφού «το πρό
βλημα δεν είναι η ίδια η διαδικασία των κρίσεων, αλλά ότι δεν προ
κηρύσσονται θέσεις». Η ξεκάθαρη θέση της Ομοσπονδίας, τόνισε, 
είναι προσλήψεις με μόνη προϋπόθεση το πτυχίο και τον τίτλο της 
ειδικότητας. Αντίθετα, η κυβέρνηση με το νομοσχέδιο φτάνει να α
ξιολογεί και τους επικουρικούς που έδωσαν τη μάχη με την πανδη
μία. Δηλαδή τους αξιολογεί τώρα για να δει «αν τα κατάφεραν καλά».

Συνεχίζοντας να δείχνει με παραδείγματα την επιδείνωση των 
εργασιακών σχέσεων αλλά και των παρεχόμενων υπηρεσιών Υγεί
ας που θα επιφέρει το νομοσχέδιο, αναφέρθηκε στους αναισθησι- 
ολόγους, οι οποίοι τώρα καλούνται να ξεπεράσουν τα ασφαλή - για 
τους ίδιους και τους ασθενείς - όρια που μέχρι σήμερα υπάρχουν 
και είναι 40 ώρες εβδομαδιαίας απασχόλησης, σε εργασίες προ και 
μετά χειρουργείου, και 25 ώρες συνεχούς απασχόλησης εντός του 
χειρουργείου εβδομαδιαίως. «Αυτά τα όρια, με το νομοσχέδιο που 
έρχεται, καταργούνται», επεσήμανε.

Αναφορικά με τις θέσεις μερικής απασχόλησης που εισάγει το 
νομοσχέδιο για τρεις μέρες τη βδομάδα, τέσσερις ώρες τη μέρα, δι- 
ερωτήθηκε απευθυνόμενη προς τον υπουργό Υγείας: «Τι θα γίνεται 
τις υπόλοιπες μέρες της βδομάδας, το απόγευμα ποιος θα καλύπτει 
τους ασθενείς;». Για να καταλήξει: «Part time γιατροί, part time κά
λυψη των λαϊκών αναγκών».

Ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δη
μόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ), Μ. Γιαννακός, είπε ότι «διαφω
νούμε με το νομοσχέδιο και κάνουμε ό,τι περνάει από το χέρι μας, 
με κινητοποιήσεις, να μην ψηφιστεί από τη Βουλή».

«Η ΕΙΝΑΠ απορρίπτει το νομοσχέδιο», είπε η πρόεδρος της Ενω
σης Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας - Πειραιά, Μ. Παγώνη.

Τέλος, ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου, Αθ. Ε- 
ξαδάκτυλος, όσο κι αν προσπάθησε να λειάνει τη βαρβαρότητα του 
νομοσχεδίου, αναφερόμενος στους ειδικευόμενους γιατρούς σημεί
ωσε ότι «σε κάθε περίπτωση θα πρέπει να είναι σαφές ότι οποιαδή
ποτε ρύθμιση για τους ειδικευόμενους πρέπει να εξυπηρετεί πρωτί- 
στως, αποκλειστικά και μόνο τις ανάγκες εκπαίδευσής τους και δεν 
θα πρέπει να δίνεται καμία δυνατότητα στο σύστημα να καταχράται 
αυτής της αναγκαιότητας και να τους χρησιμοποιεί ως εργατικά ε
πιστημονικά χέρια εργαζομένων για την κάλυψη των κενών του», ό
πως κάνει το νομοσχέδιο. Ακόμα, έκανε λόγο για ανάγκη «γενναί
ων αυξήσεων, πολλαπλασιασμού των μισθών των γιατρών του ΕΣΥ», 
ενώ για τη μερική απασχόληση είπε ότι «ομοφώνως πιστεύουμε ό
τι δεν εξυπηρετεί».

οργανώσεις
σημαίνει part - time κάλυψη των ανα
γκών μας στην υγεία και την περίθαλψη.

Δεν συμβιβαζόμαστε σήμερα με την 
τεράστια ανάπτυξη της ιατρικής επιστή
μης, τα άλματα στην εξέλιξη της τεχνο
λογίας, τα θαύματα της διεπιστημονι
κής ομαδικής συνεργασίας, να μην ε
ξασφαλίζεται η δημόσια και δωρεάν 
παροχή των αναγκαίων υπηρεσιών νο
σοκομειακής περίθαλψης, όπως είναι 
η σωστή και έγκαιρη διάγνωση, η νο
σηλεία, η θεραπεία, η αποκατάσταση, 
σε όλους τους ασθενείς.

Δεν ανεχόμαστε σήμερα με τόσους 
γιατρούς και υγειονομικούς, επιστη
μονικά καταρτισμένους, να υπάρχει υ- 
ποστελέχωση, να ξεπερνιούνται καθη
μερινά οι φυσικές αντοχές των εργα
ζομένων στα νοσοκομεία, να υπονο
μεύεται το ιατρικό έργο και να επιβα
ρύνεται η υγεία μας λόγω των τεράστι
ων ελλείψεων».

Να αποσυρθεί άμεσα το νομοσχέδιο απαιτούν δεκάδες συνδικαλιστικές

Μ
παράζ αντιδράσεων έχει ξεσηκώσει 
το νομοσχέδιο της κυβέρνησης με 
το οποίο, όπως καταγγέλλει το ΠΑ
ΜΕ, «στήνει στο εκτελεστικό απόσπα- 

σματην πολύπαθη υγεία του λαού κατά 
παραγγελία τωνκλινικαρχώνκαι τωνιδι- 
ωπκών επιχειρηματικών ομίλων της Υγεί-

οδο της πανδημίας αλλά φαίνεται πως 
τα θέλουν όλα. θέλουν να ξεζουμίσουν 
τον λαό, να εκμεταλλευτούν την ανάγκη 
του για υγεία».

Το ΠΑΜΕ αναλύει τις επιπτώσεις που 
θα έχει η ψήφιση του νομοσχεδίου στη 
δημόσια και δωρεάν υγειονομική περί
θαλψη του λαού και σημαίνει συναγερ
μό. «Δίνουν τη χαριστική βολή στο δημό
σιο σύστημα Υγείας σε μία περίοδο που 
το λαϊκό εισόδημα κατασπαράζεται α
πό τις αυξήσεις - φωτιά στο ρεύμα, στα 
καύσιμα, στα είδη πλατιάς λαϊκής κατα
νάλωσης. Το νομοσχέδιο - έκτρωμα για

τη δευτεροβάθμια περίθαλψη πρέπει να 
απορρκρθεί».

Καλεί τα συνδικάτα να κάνουν δική 
τους υπόθεση την υπεράσπιση της υ
γείας και της ζωής των εργαζομένων, 
«να ενημερώσουν τους εργαζόμενους 
για τις ολέθριες συνέπειες που θα έχει 
για την υγεία των λαϊκών οικογενειών, για 
το μέλλον της υγείας και της ζωής των 
παιδιών τους».

Δεκάδες οι αποφάσεις 
Εργατικών Κέντρων ■ 
Ομοσπονδιών - σωματείων

Ηδη μέχρι στιγμής δεκάδες συνδι
καλιστικές οργανώσεις προχώρησαν 
σε έκδοση ανακοινώσεων καταδίκης 
του νομοσχεδίου, και πιο συγκεκριμένα:

Εργατικά Κέντρα: Αθήνας, Νάουσας, 
Σάμου, Λαμίας, Αρτας, Κεφαλονιάς και

Ιθάκης, Ζακύνθου, Φωκίδας, Ν. Λάρι
σας, Λευκάδας - Βόνιτσας, Βόρειου·Συ- 
γκροτήματος Δωδεκανήσου, Λαυρίου - 
Ανατ. Αττικής, Ν. Λέσβου και παράρτη
μα Λήμνου, Πάτρας, Θεσπρωτίας, Περ. 
Πρωτοδικείου Αμαλιάδας, Ν. Ιωαννίνων.

Ομοσπονδίες: Οικοδόμων, Νοσοκο
μειακών Γιατρών, Φαρμάκου, Ειδικής Α
γωγής, Κλωστοϋφαντουργίας, Εμφια
λωμένων Ποτών, Τύπου & Χάρτου, Γά
λακτος - Τροφίμων - Ποτών.

Επίσης, δεκάδες σωματεία εργαζο
μένων από όλους τους κλάδους του ι
διωτικού και δημόσιου τομέα.

«Να αποσυρθεί», απαιτούν οι 
φοιτητές και αυριανοί γιατροί

Την αντίθεσή τους στο νομοσχέδιο 
για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη εκ
φράζουν με αποφάσεις τους οι Φοι

τητικοί Σύλλογοι των σχολών Υγείας 
της χώρας, ενώνοντας τις φωνές τους 
με τους υγειονομικούς και τα σωμα
τεία στις κινητοποιήσεις για την από
συρσή του. Σχετικές αποφάσεις έχουν 
πάρει οι Σύλλογοι Ιατρικής Αθήνας, Ο
δοντιατρικής Αθήνας, Ιατρικής Ιωαννί
νων, ΑΠΘ, Λάρισας και Πάτρας και έ- 
πεται συνέχεια.

Σε μαζική συμμετοχή στο συλλαλητή
ριο της Πέμπτης ενάντια στο νομοσχέ
διο καλεί και η Εκτελεστική Γραμμα
τεία του Μετώπου Αγώνα Σπουδαστών.

ΟΓΕ: Part ■ time γιατροί 
σημαίνει part - time κάλυψη 
των αναγκών μας

Το νομοσχέδιο καταγγέλλει η Ομο
σπονδία Γυναικών Ελλάδας, επισημαίνο- 
ντας μεταξύ άλλων: «Part - time γιατροί



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πόρτε πίσω το έκτρωμα! Καθολικό «όχι» από υγειονομικούς, σωματεία
και φορείς

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ - ΕΚΤΡΩΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ

ΟΧΙ στην ιδιωτικοποίηση, 
διατράνωσαν χτες οι υγειονομικοί
Εκατοντάδες νοσοκομειακοί γιατροί έχουν υπογράψει το αίτημα της 
ΟΕΝΓΕ για την άμεση απόσυρσή του

JiJfcsHittijJT

re//,·, wi·*»**·
'umm&Si

Μ
ε μαζικές απεργι- 
ακές κινητοποιή
σεις απ’ άκρη σ’ 
άκρη της χώρας, 
νοσοκομειακοί γιατροί 
και υγειονομικοί διατρά

νωσαν χθες την αντίθε
σή τους στο νομοσχέ
διο - οδοστρωτήρα που 
έρχεται να τσακίσει α
κόμα και το πετσοκομ
μένο δικαίωμα του λαού 
στη δωρεάν περίθαλ
ψη, καταργεί την πλή
ρη και αποκλειστική α
πασχόληση των νοσο
κομειακών γιατρών, οι 
οποίοι εκβιάζονται να 
κάνουν πλιάτσικο στις 
τσέπες των ασθενών 
για να αυξήσουν το εισόδημά τους, και μετα
τρέπει τα νοσοκομεία σε «κόμβο» για την α
νάπτυξη των επιχειρηματικών δράσεων από 
τα «κοράκια» της ιδιωτικής Υγείας.

Παράλληλα είναι εκατοντάδες οι νοσοκο
μειακοί γιατροί που ήδη έχουν προσυπογρά
ψει στην ιστοσελίδα της Ομοσπονδίας Ενώ
σεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας το 
αίτημα για την άμεση απόσυρση του νομο
σχεδίου, απαιτώντας αξιοπρέπεια, με ικανο
ποιητικούς μισθούς από τον κρατικό προϋπο
λογισμό και όχι από το υστέρημα του λαού.

Στην Αθήνα η συγκέντρωση πραγματοποι
ήθηκε έξω από τη Βουλή, με την ΟΕΝΓΕ να 
ξεδιπλώνει γιγαντοπανό που απαιτούσε: «Να 
αποσυρθεί το νομοσχέδιο - λαιμητόμος της 
δημόσιας περίθαλψης. Οχι στο πλιάτσικο στις 
τσέπες των ασθενών. Υγεία δωρεάν για όλο τον 
λαό, όχι εμπόρευμα και προνόμιο για λίγους».

«Σήμερα απεργούμε και δηλώνουμε στην κυ
βέρνηση ότι δεν θα επιτρέψουμε το νομοσχέ
διο - έκτρωμα για τα δημόσια νοσοκομεία», ή
ταν η αποφασιστική απάντηση που μετέφερε 
η γενική γραμματέας της ΕΙΝΑΠ, Μαίρη Α- 
γρογιάννη. Οπως είπε, «δηλώνουμε στην κυ
βέρνηση ότι δεν πρόκειται να γίνουμε έμπο
ροι της υγείας του λαού. Να μην έχει το θρά
σος να μας αντιμετωπίζει σαν κοράκια, που 
θα ψάχνουμε να βρούμε πελάτες και να βγά
ζουμε λεφτά στην πλάτη των ασθενών. Με την 
κατάργηση της πλήρους και αποκλειστικής α
πασχόλησης των γιατρών, με την είσοδο ιδιω
τών με εργασιακή σχέση μερικής απασχόλη
σης στα νοσοκομεία, θα υποβαθμιστούν ακόμα

περισσότερο 
οι υπηρεσίες 
Υγείας που 
προσφέρουμε 
στους ασθε
νείς. Αυτά τα 
μέτρα έρχο
νται να προ
στεθούν στις 
ήδη υπάρχου- 
σες μεγάλες 
ελλείψεις 
στα δημόσια 
νοσοκομεία, 
στον υλικοτε- 
χνικό εξοπλι
σμό, στην τε
ράστια ταλαι
πωρία και τις 
αναμονές των ασθενών για να εξεταστούν, να 
χειρουργηθούν, να βρουν τη θεραπεία τους. Η 
κυβέρνηση, πιάνοντας το νήμα από κει που το 
άφησαν οι προηγούμενες, με τα απογευματι
νά ιατρεία και τις ελαστικές σχέσεις απασχό
λησης, που είναι πλέον καθιερωμένες στα νο
σοκομεία, έρχεται να δώσει τη χαριστική βολή 
καταργώντας τη δημόσια Υγεία. Αυτό που λέ
ει είναι: "Οποιος έχει να πληρώσει θα μπορεί 
να βρει τη θεραπεία του, όποιος δεν έχει θα 
περιμένει την τύχη του". Αυτό το νομοσχέδιο 
δεν βελτιώνεται, μόνο αποσύρεται. θα είμα
στε στο δρόμο μέχρι να το πάρει πίσω».

Εκ μέρους της Εκτελεστικής Επιτροπής 
της ΟΕΝΓΕ, ο Π. Παπανικολάου κατήγγει

λε ότι δεν υπάρχει ούτε ένας φορέας για
τρών και υγειονομικών που να συμφωνεί με 
το νομοσχέδιο - λαιμητόμο. Ο δε πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ, Μ. Γιαννάκος, απαίτησε εκ μέ
ρους της Ομοσπονδίας την άμεση απόσυρση 
του νομοσχεδίου.

Σε δήλωσή του εκ μέρους των συνταξιού
χων γιατρών του ΕΣΥ, ο Ηλίας Σιώρας, πρώ
ην πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου «Ευαγγελισμός» και πρώην δι
ευθυντής της Καρδιολογικής Κλινικής, υπο
γράμμισε ανάμεσα σε άλλα: «Οι συνταξιούχοι 
νοσοκομειακοί γιατροί, που δώσαμε το αίμα 
μας και δεν ανοίξαμε ποτέ ιατρείο, περιθάλ
ποντας ισότιμα τον κόσμο επί δεκαετίες ο

λόκληρες, δε θα παραδώσουμε τον κόπο και 
τις αξίες μας στους εμπόρους της Υγείας».

Στη Θεσσαλονίκη 
και σε άλλες πόλεις

Συγκέντρωση έξω από την 3η και 4η ΥΠΕ στη 
Θεσσαλονίκη πραγματοποίησαν το μεσημέρι της 
Δευτέρας οι υγειονομικοί, έχοντας στο πλευρό 
τους εκπροσώπους εργατικών σωματείων και συ
νταξιούχους. Η Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών 
Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ) είχε προκηρύξει στάση ερ
γασίας από τις 12 μ. έως τις 3 μ.μ., απαιτώντας να 
αποσυρθεί το νομοσχέδιο - έκτρωμα.

Μαχητική κινητοποίηση πραγματοποιήθηκε 
χθες και στα Γιαννιτσά, μπροστά στην πύλη του 
νοσοκομείου.

Παράσταση διαμαρτυρίας πραγματοποιήθη
κε και στο Ηράκλειο από το Σωματείο Εργα
ζομένων του Πανεπιστημιακού Γενικού Νο
σοκομείου, με τη συμμετοχή σωματείων και 
φορέων, εκφράζοντας την καθολική απόρρι
ψη του νομοσχεδίου από ασθενείς και υγειο
νομικούς. Το Σωματείο κατήγγειλε για άλλη μια 
φορά τη στάση της διοίκησης του ΠΑΓΝΗ, που 
απαγόρευσε την είσοδο των ΜΜΕ στον χώρο 
του νοσοκομείου προκειμένου να μην καλυ
φθούν οι κινητοποιήσεις των εργαζομένων.

Συνεχίζεται το μπαράζ κινητοποιήσεων με απεργίες και στάσεις εργασίας
Μεγάλο συλλαλητήριο την Πέμπτη, στη 1 μ.μ., στη Βουλή, με στάσεις εργασίας 
από τα Εργατικά Κέντρα της Αττικής. Κινητοποιήσεις σε όλη τη χώρα

Ν
έα 24ωρη παναττική απεργία 
για σήμερα Τρίτη έχει προκη
ρυχθεί από την ΟΕΝΓΕ και την 
ΕΙΝΑΠ, με συγκέντρωση στις 12.30 

μ.μ. στο υπουργείο Υγείας.
Στη Λάρισα, η Ενωση Ιατρών Νο

σοκομείων καλεί σε σύσκεψη σωμα
τεία και φορείς, στις 6.30 μ.μ., στο 
αμφιθέατρο του Γενικού Νοσοκο
μείου. Στην Καρδίτσα, η Ενωση Ι
ατρών Νοσοκομείου και Κέντρων 
Υγείας καλεί επίσης σε σύσκεψη 
σωματείων και φορέων στην αίθου

σα εκδηλώσεων του Εργατικού Κέ
ντρου στις 6.30 μ.μ.

Συλλαλητήρια την 
Πέμπτη στην Αθήνα 
και σε άλλες πόλεις

Μεγάλο συλλαλητήριο οργανώνε
ται την Πέμπτη 1η Δεκέμβρη, στη 1
μ.μ. στη Βουλή, μέρα που το νομο
σχέδιο αναμένεται να μπει στην Ο
λομέλεια προς ψήφιση. Η ΟΕΝΓΕ έ

χει προκηρύξει και 24ωρη πανελλα
δική απεργία, ενώ σε στάσεις εργα
σίας προχωρούν τα Εργατικά Κέντρα 
στην Αττική. Στάση εργασίας έχει προ
κηρύξει η ΑΔΕΔΥ (12 μ. μέχρι 3 μ.μ.).

Στη Θεσσαλονίκη, η ΕΝΙΘ προ
κηρύσσει 24ωρη απεργία και καλεί 
στη 1 μ.μ. στην 3η ΥΠΕ και σε συ
γκέντρωση, στις 6 μ.μ. στο Αγαλμα 
Βενιζέλου, με τη συμμετοχή εργα
τικών Σωματείων.

Στα Γιαννιτσά, στις 1.30 μ.μ., στην 
πύλη του Νοσοκομείου.

Στην Πάτρα, στη 1 μ.μ. έξω από 
την 6η ΥΠΕ.

Στα Γιάννενα, το Εργατικό Κέντρο 
Ιωαννίνων καλεί σε συγκέντρωση 
στην Περιφέρεια στις 12 μ.

Στη Λάρισα, στις 12.30 μ.μ. στην 
κεντρική πλατεία της πόλης.

Στην Καρδίτσα, συγκέντρωση στην 
πύλη του Νοσοκομείου στις 11.30 π.μ.

Στην Καστοριά, συγκέντρωση στις 
8.30 π.μ. έξω από την πύλη του ΓΝ 
Καστοριάς

Στην Κοζάνη, στις 6.30 μ.μ. στην

πλατεία
Στη Λευκάδα, στις 12.30 μ.μ. στο 

Νοσοκομείο.
Στη Σάμο, ο Σύλλογος Εργαζομέ

νων του Νοσοκομείου καλεί σε συ
γκέντρωση στις 12 μ. στο αμφιθέα
τρο του νοσοκομείου και στις 6 μ.μ. 
στην πλατεία Πυθαγόρα.

Στην Ξάνθη, στις 6.30 μ.μ. στην 
κεντρική πλατεία. Επίσης σε σύσκε
ψη καλούν σωματεία την Κυριακή 
4 Δεκέμβρη, στις 7.30 μ.μ. στο Ερ
γατικό Κέντρο Ξάνθης.
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1  Υγεία: Ολοι κατά του νομοσχεδίου της Γκάγκα
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

444.75 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Υγεία: Ολοι 
κατά του 

νομοσχεδίου 
ms Γκάγκα

Σφοδρά πυρά από άπασα την 
αντιπολίτευση και τους φορείς, που 

καταγγέλλουν την ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ

Ο
μαδικά πυρά, τόσο από άπασα 
την αντιπολίτευση όσο και από 
τους αρμόδιους φορείς, δέχε
ται το νομοσχέδιο της αναπλη- 
ρώτριας υπουργού Υγείας Μί
νας Γκάγκα για τη δευτεροβάθμια υγεία, που 
κατέβασε στον δρόμο τους γιατρούς, οι οποίοι 

καταγγέλλουν πως με την κυβερνητική νομο
θετική πρωτοβουλία δίνεται η χαριστική βολή 
στο δημόσιο σύστημα Υγείας.

Στο στόχαστρο των εξωκοινοβουλευτικών 
φορέων που τοποθετήθηκαν χθες στην Επιτρο
πή Κοινωνικών Υποθέσεων της Βουλής βρέθη
κε η διάταξη του νομοσχεδίου που δίνει τη δυ
νατότητα στους γιατρούς του ΕΣΥ να απασχο
λούνται στον ιδιωπκό τομέα, με τους εκπροσώ
πους των υγειονομικών να διαφωνούν κάθετα 
με την πρόβλεψη. Ειδικότερα, την απόσυρση 
του επίμαχου άρθρου 10 ζήτησε ο πρόεδρος 
του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου Αθανά
σιος Εξαδάκτυλος, ενώ για «περαιτέρω ιδιωτι
κοποίηση της δημόσιας υγείας» μίλησε ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γ ιαννάκος.

Την ίδια ώρα, η Ματίνα Παγώνη, εκ μέρους 
της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας - 
Πειραιά (ΕΙΝΑΠ), υποστήριξε ότι το συγκε
κριμένο μέτρο δεν θα λύσει κανένα πρόβλη
μα, τονίζοντας πως «θα βάλουμε τους ασθε
νείς απέναντι». Για διάταξη «έκτρωμα» και για 
«πλιάτσικο» στις τσέπες των ασθενών έκα
νε λόγο από την πλευρά της η πρόεδρος της 
ΟΕΝΓΕ Αφροδίτη Ρέτζιου, ενώ κάθετα αντί
θετος εμφανίστηκε και ο πρόεδρος της Ελλη
νικής Οδοντιατρικής Ομοσπονδίας Αθανάσι
ος Δεβλιώτης.

Ομοβροντία κριτικήβ
Εκτός από τους φορείς, η ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας δέχτηκε τα βέλη και σύσσωμης της 
ανηπολίτευσης, μείζονος και ελάσσονος. Απα
ντώντας στην ομοβροντία κριπκής, η αναπλη- 
ρώτρια υπουργός Υγείας Μίνα Γκάγκα υποστή
ριξε πως το νομοσχέδιο δημιουργεί περισσότε
ρες επιλογές και δίνει έναν βαθμό ελευθερίας 
που δεν υπήρχε στο σύστημα Υγείας. Μάλιστα, 
απαντώντας στην κριτική των κομμάτων που

κατήγγειλαν πως προτεραιότητα της κυβέρνη
σης Μητσοτάκη είναι όχι η κάλυψη των κενών 
και η αύξηση των μισθών, αλλά η ιδιωυκοποίη- 
ση του ΕΣΥ, η Μίνα Γκάγκα υποστήριξε «όχι μό
νο δεν μειώνουμε την πρωινή λειτουργία των 
νοσοκομείων, αλλά τη δυναμώνουμε». Οσον 
αφορά την απογευματινή λειτουργία των χει
ρουργείων, ανέφερε πως «έτσι δίνουμε περισ
σότερες ώρες λειτουργίας στο δημόσιο σύστη
μα». Αναφέρθηκε επίσης στην τετράωρη στά
ση εργασίας που κήρυξαν οι συνδικαλιστές των 
γιατρών. Οπως είπε, τα στοιχεία που έχει από 
δύο ΥΠΕ δείχνουν ότι το ποσοστό συμμετοχής 
ήταν χαμηλότερο του 1%.

Το νομοσχέδιο, που έχει προκαλέσει την 
οργή της αντιπολίτευσης και των υγειονομικών, 
θα ψηφιστεί αύριο από την Ολομέλεια της Βου
λής μόνο με τις «γαλάζιες» ψήφους, όπως όλα 
δείχνουν. Κατά τη σχετική ψηφοφορία στην 
αρμόδια επιτροπή, μόνο η Ν.Δ. το υπερψήφι
σε, καθώς ΣΥΡΙΖΑ, ΚΚΕ και ΜέΡΑ25 καταψή
φισαν, ενώ το ΠΑΣΟΚ και η Ελληνική Λύση 
επιφυλάχθηκαν για την αυριανή Ολομέλεια.
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1  Προστασία της εργασίας και της υγείας από τον
Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Χάρτη: συλλογικές καταγγελίες

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 39 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

292.31 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

£ πιλεκτικά
► Του ΝΙΚΗΤΑ ΑΛΙΠΡΑΝΤΗ, ομότιμου καθηγητή Πανεπιστημίου Στρασβούργου, ι. καθηγητή ΔΠΘ

Προστασία της εργασίας και της 
υγείας από τον Ευρωπαϊκό Κοινωνικό 
Χάρτη: συλλογικές καταγγελίες

Τόσο η αυθαίρετη παραβίαση 
του δικαιώματος εργασίας των 
υγειονομικών όσο και η σκοπού- 

μενη νομοθετική κατάργηση της 
προστασίας της υγείας του λαού δι
αθέτουν δυναμικό όπλο αντίδρασης 
γενικά άγνωστο. Πρόκειται για τις 
συλλογικές καταγγελίες που προβλέ- 
πονται από τον Ευρωπαϊκό Κοινω
νικό Χάρτη (ΕΚΧ) του Συμβουλίου 
της Ευρώπης και εκδικάζονται από 
το δικαιοδοτικό του όργανο, την 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή Κοινωνικών 
Δικαιωμάτων (ΕΕΚΔ), έπειτα από 
προσφυγή ορισμένων διεθνών ορ
γανώσεων ή εθνικών αντιπροσω
πευτικών συνδικάτων.

Οσον αφορά τους υγειονομικούς 
ιατρούς και εργαζομένους δημοσί
ων νοσοκομείων στους οποίους έχει 
μονομερώς επιβληθεί μόνιμη ανα
στολή των συμβάσεων και γενικά 
του εργασιακού τους καθεστώτος, 
οι δύο συνδικαλιστικές οργανώσεις 
τους, η ΟΕΝΓΕ και η ΠΟΕΔΗΝ, δι
καιούνται να ασκήσουν συλλογική 
καταγγελία. Αυτή θα βασιστεί στην

κατάφωρη παραβίαση του άρθρου 1 
παρ. 2 του ΕΚΧ που προστατεύει το 
δικαίωμα του εργαζομένου να κερ
δίζει τα προς το ζην από μια εργασία 
που έχει ελεύθερα αναλάβει. Είναι 
άμεση ανάγκη να γίνει η προσφυγή 
αυτή λόγω και της έμμονης κυβερ
νητικής άρνησης να τερματίσει τη 
διεθνώς απαράδεκτη επιβολή αεργί
ας στους υγειονομικούς. Ας σημειω
θεί ότι μετά την επί της ουσίας από
φαση της ΕΕΚΔ που θα διαπιστώνει 
την παραβίαση της αναφερθείσας 
διάταξης του ΕΚΧ, υπάρχει δυνατό
τητα υλοποίησης της διαπιστωτικής 
απόφασης στο εθνικό επίπεδο. Επί
σης, είναι δυνατόν να διατυπωθεί 
και να ικανοποιηθεί από την ΕΕΚΔ 
αίτημα λήψης άμεσων μέτρων.

Οσον αφορά το δικαίωμα υγείας 
που διακυβεύεται από την απει
λούμενη εμπορευματοποίησή του, 
το άρθρο 11 του ΕΚΧ, και μάλιστα 
όπως ερμηνεύεται από την ΕΕΚΔ, 
προβλέπει πολλαπλή και απαιτητι
κή προστασία της δημόσιας υγείας 
όλου του πληθυσμού (αναγκαίο αν

θρώπινο δυναμικό και επαρκή εξο
πλισμό) και απαγορεύοντας οποια
δήποτε διάκριση (άρθρο Ε Αναθ. 
ΕΚΧ σε νομολογιακή επαφή με το 
άρθρο 14 της Ευρωπαϊκής Σύμβα
σης Δικαιωμάτων του Ανθρώπου). 
Ανάλογη προστασία προβλέπεται 
για ειδικές κατηγορίες ατόμων, για 
την ασθένεια και την κοινωνική 
βοήθεια ατόμων χωρίς επαρκείς 
πόρους (άρθρο 13, παρ.1), για την 
αποτελεσματική πρόσβαση, μεταξύ 
άλλων, στην κοινωνική και ιατρική 
βοήθεια των ατόμων και των οικο
γενειών που διαβιούν ή κινδυνεύ
ουν να περιπέσουν σε κατάσταση 
φτώχειας ή κοινωνικού αποκλει
σμού (άρθρο 30), για την κοινωνική 
προστασία των ηλικιωμένων προ
σώπων μέσω, εκτός άλλων, και των 
φροντίδων υγείας (άρθρο 23).

Συμπέρασμα: προστασία νομική, 
κυρίως ευρωπαϊκή αλλά και διε
θνής, υπάρχει και για τους υγειο
νομικούς και για τη δημόσια υγεία, 
αρκεί να είναι γνωστή και να ενερ
γοποιηθεί χωρίς αναβολή.
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1  Οι όροι της ανακωχής
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

439.37 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Οι όροι ms ανακωχήε
)ί Αρνητικό τεστ ή μετάθεση οε άλλα πόστα τα δύο σενάρια 
via επιστροφή των ανεμβολίαστων! Οι υνειονομικοί αηιδρούν 
στο να πληρώνουν από την τσέπη rous τον προληπτικό έλεγχο

Θέμα ωρών πρέπει να θεωρού
νται οι οριστικές αποφάσεις του 
υπουργείου Υγείας για τους 
όρους με τους οποίους θα επι
στρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγει
ονομικοί στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας.
Σύμφωνα με πληροφορίες της 
«Espresso», τα δύο σενάρια που 
εξετάζονται είναι η επιστροφή 
των ανεμβολίαστων υγειονομικών 
με επίδειξη αρνητικού τεστ, το κό
στος του οποίου θα επωμίζονται οι 
ίδιοι οι εργαζόμενοι, ενώ ένα δεύ
τερο σενάριο, που ωστόσο δεν συ
γκεντρώνει πολλές πιθανότητες, 
είναι η μετάθεση τους σε πόστα τα 
οποία δεν απαιτούν φυσική επαφή 
με τον κόσμο.

Σύμφωνα με πηγές της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ, η οποία όλο το προηγού
μενο διάστημα πρωτοστάτησε 
στον αγώνα για την επιστροφή 
των ανεμβολίαστων υγειονομι
κών στο ΕΣΥ, το σενάριο της επι
στροφής των ανεμβολίαστων με 
τεστ θα γίνει δεκτό με ικανοποίη
ση από την ομοσπονδία. Οπως εί
πε στην «Espresso» στέλεχος της 
ΠΟΕΔΗΝ, οι υγειονομικοί ήταν

πάντα υπέρ του προληπτικού ελέγ
χου . Ωστόσο, ο ίδιος αποσαφήνισε 
για το ζήτημα της πληρωμής των 
τεστ από τους ίδιους τους υγειονο
μικούς πως πάγια θέση της ένωσης 
είναι ότι τα τεστ πρέπει καλύπτο
νται από το κράτος.

Στις δημόσιες εμφανίσεις του 
ο Θάνος Πλεύρης κρατάει κλει
στά τα χαρτιά του, αρκούμένος 
σε αινιγματικές τοποθετήσεις για 
το πότε, αλλά και με ποιους όρους 
θα γίνει η επιστροφή των ανεμβο
λίαστων υγειονομικών στο Εθνι
κό Σύστημα Υγείας. Συγκεκριμέ

να, από τη μα ο υπουργός ξεκαθα
ρίζει πως θα σεβαστεί την απόφα
ση , αλλά από την άλλη τονίζει πως 
η επιστροφή θα γίνει «υπό όρους 
και προϋποθέσεις που θα προστα
τεύουν την υγεία των ασθενών».

Η... ελπίδα του Πλεύρη
«Θα σεβαστούμε και θα εφαρμό
σουμε την απόφαση του ΣτΕ, αλ
λά δεν θα επιτρέψουμε να γίνει 
δυναμίτιδα στη δημόσια υγεία» 
ανέφερε σε χθεσινή του συνέντευ
ξη ο κ. Πλεύρης. Ο υπουργός εξή
γησε ότι αναμένουν πρώτα τη δη

μοσίευση της απόφασης του δικα
στηρίου , ώστε να δουν ακριβώς τι 
υποχρεώσεις έχουν, και εξέφρα- 
σε την ελπίδα η απόφαση να αφή
νει δυνατότητα στο υπουργείο να 
επανελθεί.

Ο Θάνος Πλεύρης έκανε πα
ράλληλα γνωστό ότι θα δώσει στη 
δημοσιότητα τα υπομνήματα που 
έστειλε το υπουργείο στο ΣτΕ, ση
μειώνοντας ότι δεν υπήρχε κάτι δι
αφορετικό από αυτά που είχε στεί
λει όταν η Ολομέλεια του δικαστη
ρίου έκρινε το μέτρο συνταγματι
κό. Εξήγησε ότι αυτή τη φορά το

δικαστήριο ζήτησε αξιολόγηση 
επιστημονικού οργάνου, σημειώ
νοντας όμως ότι τις προηγούμε
νες φορές που είχε κρίνει το ΣτΕ 
το μέτρο συνταγματικό το υπουρ
γείο δεν είχε στείλει γνωμάτευση 
επιστημονικού οργάνου, αλλά την 
απόφαση της Ολομέλειας.

Υπενθυμίζεται πως οι ανεμ- 
βολίαστοι υγειονομικοί ανέρχο
νται αυτή τη στιγμή σε 7.000, ενώ 
βρίσκονται σε αναστολή από τον 
Σεπτέμβριο του 2021, όταν ο Θά
νος Πλεύρης ανέλαβε τα ηνία του 
υπουργείου Υγείας.
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1  ΣΤΟΥΣ ΔΡΟΜΟΥΣ Η ΑΣΠΡΗ ΠΟΔΙΑ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

545.68 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
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Αρχισε χθες ο χορός των απεργιακών κι
νητοποιήσεων έναντι του νομοσχεδίου της 
Μίνας Γκάγκα, που θεωρείται από σύσσω
μο τον ιατρικό κόσμο «ταφόπλακα» για το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας.
Την ώρα που εντός της Βουλής γινόταν η 
ακρόαση φορέων, έξω από αυτήν γιατροί 
και υγειονομικοί του ΕΣΥ ένωσαν τις φω
νές τους ζητώντας να μην περάσει το νομο
σχέδιο Γκάγκα.

«Το νομοσχέδιο αποτελειώνει το ΕΣΥ» 
είπε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, τονίζοντας 
πως «σε μια χώρα όπου το 40% των δαπα
νών βγαίνει από τις τσέπες των πολιτών, η 
κυβέρνηση να παίρνει μέτρα ενίσχυσης του 
δημόσιου και κοινωνικού χαρακτήρα της

Υγείας και όχι να την ιδιωτικοποιούν περαι
τέρω» είπε ο Μιχάλης Γιαννάκος, που παρέ- 
στη στη χθεσινή κινητοποίηση.

Οι απεργιακές κινητοποιήσεις των για
τρών συνεχίζονται και σήμερα Τρίτη, κα
θώς έχουν προκηρυχθεί 24ωρη παναττική 
απεργία και συγκέντρωση στο υπουργείο 
Υγείας. Με επιστολή μάλιστα προς τους δι
οικητές των νοσοκομείων, το προεδρείο 
της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αθή
νας - Πειραιά (ΕΙΝΑΠ) επεσήμανε πως, 
λόγω της αντίθεσης των νοσοκομειακών 
γιατρών με το νομοσχέδιο που έχει υποβά
λει το υπουργείο Υγείας, δεν θα πραγμα
τοποιηθούν τακτικές χειρουργικές επεμβά
σεις τις μέρες που οι νοσοκομειακοί γιατροί

θα απεργήσουν κατά του νομοσχεδίου για 
τη Δευτεροβάθμια Φροντίδα Υγείας. «Εί
ναι αυτονόητο ότι κατά τη διάρκεια αυτών 
των τριών ημερών δεν γίνονται τακτικά χει
ρουργεία και τακτικά ιατρεία. Προσωπικό 
ασφαλείας ορίζονται οι εφημερεύοντες 
γιατροί του νοσοκομείου» επισημαίνεται 
στην επιστολή.

«Ακριβό εμπόρευμα»
Σε ανακοίνωση που εξέδωσε η Ομοσπονδία 
Νοσοκομειακών Γιατρών (ΟΕΝΓΕ) επιση- 
μαίνεται πως ol γιατροί προχωρούν σε πολύ
μορφες απεργιακές αγωνιστικές κινητοποι
ήσεις σε όλη τη χώρα, καθώς το νομοσχέδιο 
«ιδιωτικοποιεί πλήρως τα δημόσια νοσοκο

μεία, μετατρέπει την υγεία του λαού σε ακό
μα πιο ακριβό εμπόρευμα και προνόμιο για 
λίγους,και καταδικάζει τη συντριπτική πλει
ονότητα του λαού σε ακόμα πιο υποβαθμι
σμένες υπηρεσίες υγείας». Η ΟΕΝΓΕ, πα
ράλληλα, κάλεσε τις ομοσπονδίες,τα Εργα
τικά Κέντρα, τα σωματεία, τους μαζικούς 
φορείς, τους συλλόγους ασθενών σε συμ
μετοχή στη συγκέντρωση ενάντια στο νο
μοσχέδιο, που -όπως αναφέρει- δίνει τη χα
ριστική βολή στο δημόσιο σύστημα υγείας. 
«Ούτε βήμα πίσω! Συνένοχοι στο έγκλημα 
σε βάρος της υγείας και της ζωής του λαού 
μας, των γονιών μας, των παιδιών μας δεν 
πρόκειται να γίνουμε» σημειώνεται στην 
ανακοίνωση.
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1  Διαμαρτυρία έξω από τη Βουλή για το νομοσχέδιο
για την Υγεία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

83.23 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Διαμαρτυρία 
έξω από τη Βουλή 
για το νομοσχέδιο 
για την Υγεία
Συγκέντρωση έξω από τη Βουλή 
πραγματοποίησαν, χθες το πρωί, 
νοσοκομειακοί γιατροί στο πλαί
σιο της 24ωρης απεργίας ενά
ντια στο νομοσχέδιο του Υπουρ
γείου Υγείας για τη δευτεροβάθ
μια περίθαλψη, που κατατέθηκε 
στη Βουλή. Στις 15.00 έληξε η τε
τράωρη στάση εργασίας που εί
χε εξαγγείλει η ΠΟΕΔΗΝ.
"Η κυβέρνηση Μητσοτάκη προω
θεί την διάλυση του ΕΣΥ", όπως 
καταγγέλλουν τόσο η ΕΙΝΑΠ (οι 
γιατροί των δημόσιων νοσοκομεί
ων Αθήνας και Πειραιά) όσο και η 
ΟΕΝΓΕ (η Ομοσπονδία των υπό
λοιπων εργαζόμενων).
Η ΕΙΝΑΠ έχει εξαγγείλει απερ
γία και σήμερα με ταυτόχρονη 
συγκέντρωση στο υπουργείο Υ
γείας.
Ακολουθεί νέα 24ωρη απεργία 
την Πέμπτη 1/12 και συγκέντρω
ση στη Βουλή.
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1  Θάνος Πλεύρης: Επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι
υγειονομικοί στο ΕΣΥ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

561.15 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Θάνος Πλεύρης:
Επιστρέφουν 

οι ανεμβολίαστοι 
υγειονομικοί

Με βάση τις επίσημες καταγραφές, 1.700 υγειονομι
κοί είναι σε αναστολή και αναμένεται να επιστρέφουν

α σεβαστούμε και θα 
I εφαρμόσουμε την α-
I ·ΗΙ ■ πόφαση του ΣτΕ για 

Μ την επιστροφή των α- 
νεμβολίαστων υγειονο

μικών στο ΕΣΥ αλλά δε θα επιτρέψουμε 
να γίνει δυναμίτιδα στη δημόσια υγεία", 
τόνισε ο Υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύ
ρης μιλώντας στον ΣΚΑΙ.
Παράλληλα έκανε γνωστό ότι θα δώσει 
στη δημοσιότητα τα υπομνήματα που έ
στειλε το υπουργείο στο ΣτΕ, σημειώνο
ντας ότι "δεν υπήρχε κάτι διαφορετικό α
πό αυτά που είχε στείλει όταν η Ολομέ
λεια του Δικαστηρίου έκρινε το μέτρο 
συνταγματικό".
Ο υπουργός έκανε σαφές πως θα δρομο
λογηθεί η επιστροφή τους αλλά με όρους 
που θα θέσει το Υπουργείο Υγείας, οι ο
ποίοι θα μειώνουν την επικινδυνότητα για 
τη δημόσια υγεία.

Σύμφωνα με πληροφορίες, οι υγειονομικοί 
θα επιστρέφουν με υποχρεωτική επίδειξη 
αρνητικού αποτελέσματος rapid test, το ο
ποίο θα κάνουν με δική τους δαπάνη. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι με βάση τις επί
σημες καταγραφές, 1.700 υγειονομικοί 
είναι σε αναστολή και αναμένεται να ε
πιστρέφουν.
Την ίδια ώρα, για δικαίωση της ΠΟΕΔΗΝ, 
έκανε λόγο ο Μιχάλης Γιαννάκος. Σχολιά
ζοντας τις εξελίξεις, ανέφερε ότι ήταν "α
ναμενόμενο, αφού ο Υπουργός Υγείας 
κατ’ επανάληψη έχει δηλώσει ότι θα σεβα
στεί τις αποφάσεις του Συμβουλίου Επι
κράτειας. Είναι δικαίωση για την ΠΟΕΔΗΝ 
για την μετριοπαθή στάση που έχει επιδεί- 
ξει σε αυτό το μείζον ζήτημα. Ο μαζικός 
εμβολιασμός βοήθησε εν πολλοίς στη ση
μερινή καλή επιδημιολογική εικόνα της 
χώρας. Αυτό είναι μήνυμα προς όλους. Η 
τακτική της ΠΟΕΔΗΝ δικαιώθηκε".
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1  Τα δύο σενάρια επιστροφής στα νοσοκομεία
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 43 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

647.61 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΑΝΕΜΒΟΛΙΑΣΤΟΙ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ

Τα δυο σενάρια emoipocpns 
σια νοσοκομεία

Αμεσα ή ous αρχές ίου νέου έτους αναμένειαι να επαναιοποθειηθοΰν 
σια πόστα τους μετά και την πρόσφατη απόφαση του ΣτΕ ■ Εκκρεμεί και 

το αίτημα για αναδρομική κάλυψη των αμοιβών τους από τον Απρίλιο και μετά

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΙΤΑΝΙΔΗ

Απαραίτητη 
προϋπόθεση για 

την επιστροφή tous 
otis θέσειε εργασίαε 

tous είναι να 
υποβάλλονται κάθε 
εβδομάδα σε rapid 

test. Μάλιστα, 
το κόστοβ του ελέγχου 

θα το αναλαμβάνουν 
οι ίδιοι

Τ
ην... πόρτα των νοσοκομεί
ων ανοίγει η πρόσφατη από
φαση του ΣτΕ για περίπου 
2.200 ανεμβολίαστους υγειονομι

κούς, οι οποίοι βρίσκονται σε κα
θεστώς αναστολής εργασίας. Παρ' 
όλα αυτά, «ανοιχτή» παραμένει η 
ημερομηνία επιστροφής τους, ενώ 
παράλληλα εκκρεμεί και το αίτημά 
τους για αναδρομική κάλυψη των 
χαμένων αμοιβών τους από τον 
Απρίλιο και μετά. Προς το παρόν 
τα σενάρια που εξετάζονται είναι 
δύο: το πρώτο «δείχνει» την άμεση 
επιστροφή των υγειονομικών στο 
ΕΣΥ, παρότι έπειτα από δύο χρόνια 
κυκλοφορίας των εμβολίων έναντι 
της Covid πεισματικά δεν εμβολιά
ζονται. Το δεύτερο, πάλι, θέλει την 
παράταση που έλαβε το μέτρο έως 
τα τέλη Δεκέμβρη να μη διακοπεί, 
με αποτέλεσμα οι υγειονομικοί να 
επιστρέφουν στα νοσοκομεία στις 
αρχές του νέου έτους.

Σε κάθε περίπτωση πάντως και κα
θώς είναι δεδομένο πως τα επόμενα 
24ωρα ή έστω εβδομάδες το «κενό» 
που είχε προκύψει στο υγειονομικό 
σύστημα θα συμπληρωθεί, απαραί
τητη προϋπόθεση για την επιστροφή 
τους στις θέσεις εργασίας τους είναι 
να υποβάλλονται κάθε εβδομάδα σε 
rapid test. Μάλιστα, το κόστος του 
ελέγχου θα το αναλαμβάνουν οι ίδιοι, 
όπως άλλωστε ισχύει σήμερα και για 
τους υπόλοιπους ανεμβολίαστους 
εργαζομένους στον δημόσιο και τον 
ιδιωτικό τομέα.

Η απόφαση
Σημειώνεται εντούτοις πως και το 
μέτρο αυτό έχει ισχύ, σύμφωνα με 
το τελευταίο ΦΕΚ, έως τις 31 Δεκεμ
βρίου, με αποτέλεσμα η επιστροφή 
των ανεμβολίαστων υγειονομικών 
στα νοσοκομεία να πυροδοτεί ει

STOP I Ανοίγει η πόρτα των νοσοκομείων 
για περίπου 2.200 ανεμβολίαστουε 

υγειονομικούε

σηγήσεις για επιμήκυνσή του (του
λάχιστον σε νευραλγικούς χώρους, 
όπως είναι οι νοσηλευτικές μονάδες, 
τα κέντρα φροντίδας ηλικιωμένων 
κ.ο.κ.).

«Θα σεβαστούμε και θα εφαρμό
σουμε την απόφαση του ΣτΕ, αλλά 
δεν θα επιτρέψουμε να γίνει δυνα- 
μίτιδα στη δημόσια υγεία», ήταν άλ
λωστε και η πρόσφατη τοποθέτηση 
του υπουργού Υγείας Θάνου Πλεύρη, 
αναφερόμενου στην απόφαση του 
ανώτατου δικαστηρίου.

Ο ίδιος δε, επιχειρώντας να 
απαντήσει σε... παρερμηνείες, δι
ευκρίνισε πως «το Συμβούλιο της 
Επικράτειας στην Ολομέλειά του 
έκρινε το μέτρο συνταγματικό». 
Υπενθύμισε, δε, πως το μέτρο αυτό 
έχει παραταθεί δύο φορές από τό
τε που ίσχυσε. «Τον Δεκέμβριο και 
τον Μάρτιο, και το 3ο τμήμα του 
Συμβουλίου της Επικράτειας έκρινε 
ότι η αιτιολογία που είχαμε για την 
τελευταία παράταση του μέτρου που 
έγινε τον Απρίλιο, κατά την κρίση 
του Συμβουλίου της Επικράτειας, δεν 
αιτιολογείται με τέτοιο τρόπο που 
να δικαιολογείται βάσει της αρχής 
της αναλογικότητας».

Εντούτοις, για να ληφθούν οι 
τελικές αποφάσεις ο Θ. Πλεύρης 
επέμεινε πως θα πρέπει να λάβει 
στα χέρια του την απόφαση - ενδε
χομένως την άλλη εβδομάδα. «Αυτή 
τη στιγμή το μόνο που έχουμε είναι 
το απόσπασμα. Εμείς έχουμε πει, και 
αυτό ισχύει για όλες τις αποφάσεις 
του Συμβουλίου της Επικράτειας, ότι 
οι αποφάσεις των δικαστηρίων γίνο
νται σεβαστές και τηρούνται». Και 
πρόσθεσε με νόημα πως ζητούμενο 
είναι να μην προκύψουν προβλήματα 
στη δημόσια υγεία.

Δικαίωση
Εν τω μεταξύ, για δικαίωση κάνουν 
λόγο οι εκπρόσωποι των εργαζο
μένων στα δημόσια νοσοκομεία 
(ΠΟΕΔΗΝ), με τον πρόεδρο της 
Ομοσπονδίας Μιχάλη Γιαννάκο να 
επισημαίνει πως «ο μαζικός εμβο
λιασμός βοήθησε εν πολλοίς στη 
σημερινή καλή επιδημιολογική ει
κόνα της χώρας. Αυτό είναι μήνυμα 
προς όλους».

Παράλληλα, ο κ. Γιαννάκος έθε
σε και το ζήτημα της επιστροφής 
μέρους της χαμένης αμοιβής των 
ανεμβολίαστων υγειονομικών, ση
μειώνοντας πως «απομένει πια να 
ρυθμιστεί η εκκρεμότητα του μισθού 
από 14/4 που σαφώς δικαιούνται».
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1  Σύσσωμη καταδίκη του νομοσχεδίου Γκάγκα από
τους υγειονομικούς

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-11-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

3636.02
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Μόνη της η Γκάγκα 
διαλύει το ΕΣΥ
Ηχηρό όχι από ιούς γιατρούς στον 
δρόμο αλλά και από τους γαλάζιους 
εκπροσώπους στην Επιτροπή της 
Βουλής
σελίδες 14-15
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1  Σύσσωμη καταδίκη του νομοσχεδίου Γκάγκα από τους υγειονομικούς
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

Δη
μό
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Υγ
εία

 υπ
ό δ
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λυ

ση Σύσσωμη καταδίκη του νομοσχεδίου 
Γκάγκα από τους υγειονομικούς
Ομόφωνα απορριπτικές οι αποφάσεις των υγειονομικών φορέων της χώρας, λέει στην ΑΥΓΗ 
ο δεύτερος αντιπρόεδρος της ΟΕΝΓΕ Κώστας Λιβαδάς, για να συμπληρώσει 
ότι το νομοσχέδιο δεν συζητιέται, αλλά μόνο απορρίπτεται

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Κ
άθετα αντίθετοι στη διά
λυση του δημόσιου χαρα
κτήρα του Εθνικού Συ
στήματος Υγείας είναι οι 
υγειονομικοί. Χθες ξεκίνησε εβδο
μάδα κινητοποιήσεων, με κλιμακού

μενες αντιδράσεις των εργαζόμενων 
στα νοσοκομεία. Αφετηρία ήταν η 
χθεσινή συγκέντρωση, την ώρα που 
στην αρμόδια Επιτροπή συζητού- 
νταν το νομοσχέδιο Γκάγκα. ΟΕΝ
ΓΕ, ΠΟΕΔΗΝ, σωματεία εργαζόμε
νων από τα νοσοκομεία της Αττικής, 
φοιτητικοί σύλλογοι Ιατρικής και 
Οδοντιατρικής και υγειονομικοί 
κατά της υποχρεωτικότητας έδωσαν 
δυναμικό «παρών» στο Σύνταγμα.

Οπως δήλωσε στην ΑΥΓΗ ο δεύ
τερος αντιπρόεδρος της ΟΕΝΓΕ 
Κώστας Λιβαδάς, το νομοσχέδιο 
δεν συζητιέται, μόνο απορρίπτεται. 
«Με ομόφωνες προτάσεις τους, όλοι 
οι υγειονομικοί φορείς της χώρας 
έχουν απορρίψει το νομοσχέδιο, το 
οποίο “δολοφονεί” και το ΕΣΥ αλλά 
και την Ιατρική στη χώρα. Ζητάμε 
την απόσυρσή του για να συνεχίσει 
να υπάρχει ισότιμη πρόσβαση και 
καθολική κάλυψη στις υπηρεσίες 
Υγείας» δήλωσε και πρόσθεσε: 
«Έχουμε ένα από τα πιο ιδιωτικο- 
ποιημένα συστήματα στην Ευρώπη, 
δεν χρειάζεται να το ιδιωτικοποιή
σουμε πλήρως. Οι αυξήσεις που δό
θηκαν στους νοσοκομειακούς για
τρούς δεν αντιπροσωπεύουν την 
επάνοδο στα επίπεδα του 2012. Δί
νονται κάποιες αυξήσεις οι οποίες 
δεν καλύπτουν ούτε τον πληθωρι
σμό» κατέληξε.

«Δεν θα γίνουμε 
“φακελάκηδες”»

«Οι νοσοκομειακοί γιατροί της 
χώρας έχουμε κάνει την επιλογή 
μας» ξεκαθαρίζει ο γ.γ. της ΟΕΝΓΕ 
Πάνος Παπανικολάου και εξηγεί: 
« Η επιλογή μας είναι να αρνηθούμε 
το νομοσχέδΐο-νεκροθάφτη της δη
μόσιας περίθαλψης, το οποίο κα
ταργεί κάθε έννοια Εθνικού Συστή
ματος Υγείας και θέλει να μετατρέψει 
τους γιατρούς σε νόμιμους “φακε- 
λάκηδες’*, ώστε να γδέρνουν τους 
πολίτες για να συμπληρώνουν το ει
σόδημά τους. Απαιτούμε την από- 
συρσιι του νομοσχέδιου και καλού
με τον ελληνικό λαό να κάνει κι αυ
τός την επιλογή του, να κατέβει 
στους δρόμους του αγώνα, γιατί 
πρώτα καί κύρια τον ελληνικό λαό 
αφορά αυτό το νομοσχέδιο».

Από την πλευρά του, ο Γιάννης 
Γαλανόπουλος, μέλος της Εκτελε
στικής Γραμματείας της ΟΕΝΓΕ, 
τονίζει ότι οι γιατροί θέλουν «οι 
ασθενείς να βρίσκουν δωρεάν για
τρό και νοσοκομείο. Δ εν θέλουμε να 
γίνουμε "κοράκια” που θα λεηλατή
σουν τις τσέπες τους. Θέλουμε σή-
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1  Σύσσωμη καταδίκη του νομοσχεδίου Γκάγκα από τους υγειονομικούς
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-11-2022

μέρα, το 2022, ο λαός να απολαμβά
νει σύγχρονες, ποιοτικές, υψηλού 
επιπέδου δωρεάν υπηρεσίες Υγείας. 
Αυτό δεν γίνεται ούτε με γιατρούς 
που θα δουλεύουν το απόγευμα στα 
ιδιωτικά ιατρεία ούτε με γιατρούς 
που θα δουλεύουν τρεις φορές την 
εβδομάδα». Η γενική γραμματέας 
της ΕΙΝΑΠ Μαίρη Αγρογιάννη κά
νε ι σαφές ότι ο ι γιατροί δεν θα αφή- 
σο υν την κυβέρνηση να αντιμετωπί
ζει τους υγειονομικούς σαν εμπό
ρους της υγείας. «Δεν πρόκειται να 
γίνουμε “κοράκια" που θα προσπα
θούν να βγάζουν λεφτά από τους 
ασθενείς» υπογραμμίζει.

Στραγγαλίζουν αγώνες 
δεκαετιών

Ο πρώην πρόεδρος Σωματείου 
Εργαζομένων του Νοσοκομείου 
«Ευαγγελισμός» και πρώην γραμ
ματέας της ΕΙΝΑΠ Ηλίας Σιώρας 
σημειώνει ότι όσοι δούλεψαν σα
ράντα χρόνια στο ΕΣΥ και έχυσαν 
ιδρώτα για να υλοποιήσουν κάποι
ες αναγκαίες λαϊκές κατακτήσεις 
βλέπουν σήμερα να αφαιρείται το 
δικαίωμα του κόσμου για δωρεάν 
Υγεία. Συμπληρώνει ότι το νομο
σχέδιο δεν θίγει μόνο τους πανεπι
στημιακούς γιατρούς, αλλά και 
τους μικρομεααΐους. «Όλα γίνονται 
για τους μεγάλους καρχαρίες της 
Υγείας» καταλήγει.

Ο Χρηστός Παπαναστάσης, μέ
λος της Εκτελεστικής Επιτροπής ιης 
ΠΟΕΔΗΝ, επισημαίνει ότι όσα 
προβλέπει το νομοσχέδιο θα τα πλη
ρώσουν οι ασθενείς. «Δυστυχώς, η 
κυβέρνηση, έπειτα από δυόμισι χρό
νια πανδημίας, δεν βάζει μυαλό» κα
ταγγέλλει ο Τάσος Ανχωνόπουλος, 
μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής 
1ΙΟΕΔΗΝ και της ΛΔΕΔΥ, καθώς 
«οι πολίτες θα έχουνλιγότερες και 
ακριβότερες επιλογές».

Ανεκτίμητος ο δημόσιος τομέας
Τέλος, ο πρόεδρος της ΠΟΕ- 

ΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος δηλώνει 
ότι η κατάργηση της πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης για
τρών του ΕΣΥ θα αυξήσει την πα
ραοικονομία και τις ιδιωτικές δαπά
νες για την υγεία. Παράλληλα, οι αυ- 
ξήσεις που δίνονται στους γιατρούς 
είναι ψίχουλα, όμως κι εδώ βλέπου
με μια avion μεταχείριση. «Ξέχασαν 
τους νοσηλευτές και το υπόλοιπο 
υγειονομικό προσωπικό, που πολ
λές φορές λαμβάνουν μισθό χαμη
λότερο του κατώτατου μισθού του 
ανε ιδίκευτου εργάτη. Αν θέλει η κυ
βέρνηση να ενίσχύσει τον δημόσιο 
τομέα Υγείας, θα πρέπει να βελτιώ
σει τις συνθήκες, να αυξήσει τα κί
νητρα και ταυτόχρονα να βάλει όρια 
στηλειιουργία ίο υ ιδιωτικού τομέα. 
Ο δημόσιος τομέας είναι ανεκτίμη
τος, Το απέδειξε στην πανδημία και 
πρέπει να τον διαφυλάξουμε ως 
κόρη οφθαλμού».

«Οχι» από τους υγειονομικούς στην υπονόμευση 
του δημόσιου και δωρεάν συστήματος Υγείας
Κατά την ακρόαση ίων φορέων στη Βουλή η πλειονότητα των ενώσεων των εργαζόμενων στην Υγεία 
τόνισε ότι η λύση στα κενά είναι η σημαντική αύξηση των μισθών και όχι η κατάργηση της πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης

Του
ΚΩΣΤΑ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗ

Τ
ην κάθετη αντίθεσή τους στην 
κατάργηση της πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης 
στο ΕΣΥ εξέφρασαν οι ιατρι
κό ί σύλλογο ι κατά τη ν ακρόαση φορέων 
για το σχετικέ) νομοσχέδιο, που υπονο

μεύει καίρια μια βασική συνθήκη για το 
δημόσιο και δωρεάν σύστημα Υγείας 
στη χώρα μας. Παράλληλα με τις κινη
τοποιήσεις των υγειονομικών έξω από 
τη Βουλή, η πλειονότητα των ενώσεων 
ίων εργαζόμενων στην Υγεία τόνισε ότι 
η λύση στα κενά στο δημόσιο σύστημα 
είναι η σημαντική αύξηση των μισθών 
ώστε να προσελκυστούν γιατροί και όχι 
η κατάργηση της πλήρους και αποκλει
στικής απασχόλησης. Μάλ ιστα. αρκετοί 
από τους εκπροσώπους των φορέων 
προειδοποίησαν για περαιτέρω διαρροή 
στελεχών λόγω κόπωσης.

Ο Θανάσης Εξαδάκτυλος από τον 
Πανελλήνιο Ιατρικό Σύλλογο υπο
γράμμισε ότι η κατάργηση της πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης «ομο
φώνους πιστεύουμε ότι δεν εξυπηρετεί», 
εκτιμώντας ότι η διεθνής εμπειρία δεί
χνει «κάλυψη του κενού από έτερο συ
νάδελφο». Ο Μιχάλης Γιαννακός από

την ΠΟΕΔΗΝ προειδοποίησε για αύ
ξηση της παραοικονομίας, τηςπροκλη- 
ιής ζήτησης και ίων ιδιωτικών δαπα
νών Υγείας, παρατηρώντας ότι «αν θέ
λουμε να προσελκύσουμε προσωπικό 
στο σύστημα, θα πρέπει να βελτιώσου
με τις συνθήκες δουλειάς, τα κίνητρα 
και ιούς μισθούς».

Η Ματίνα Π αγών η από την ΕΙΝΑΠ 
επισήμανε ότι η προώθηση του νομο
σχεδίου θα διευρύνει ία κενά προσωπι
κού, αλλά και τον φόρτο εργασίας των 
ήδη επιβαρυμένων γιατρών, ενώ στο 
ίδιο κλίμα κινήθηκε και η τοποθέτηση 
ιης Αφροδίτης Ρέιζιου από την ΟΕΝ- 
ΓΕ, που τόνισε ότι οι αυξήσεις στους μι
σθούς που δίνει η κυβέρνηση δεν καλύ- 
πτουν καν τον πληθωρισμό. Την αντί
θεσή τους στην κατάργηση της πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης στο 
ΕΣΥ εξέφρασαν και άλλοι επιστημονι
κοί σύλλογοι, όπως ίων οδοντογια
τρών , των φα ρμακοϋπαλλ ήλων, των ερ- 
γαζόμενων στην Πρωτοβάθμια Υγεία, 
αλλά και ηΕΣΛμεΛ.

Ξανθός: Περαιτέρω αύξηση 
ιδιωτικών δαπανών

Την κατηγορηματική αντίθεση όλων 
ίων φορέων που εκπροσωπούν εργαζό
μενους στο ΕΣΥ σημείωσε ο Λνδρέας

Καιά Μ»ν 
συνδικαλιστών 
καιαφέρθηκε η 
I κάγκα αμυνόμενη 
στην έντονη κρπική 
μου της ασκήθηκε, 
ι ηιοσ ιηρίζονκιςόυι 
δη tKjrpooo)jio0v 
τους εργαζομένους 
στο δημόσιο 
σΰοιημα

Ξανθός, εκτιμώντας ότι το κυβερνητικό 
νομοσχέδιο θα συρρικνώσει την πρωι
νή δωρεάν λειτουργία και θα ενίσχύσε ι 
την επ αμοιβή παροχή υπηρεσιών. 
« Αρα, σε μια χώρα που έχει τις υψηλό
τερες ιδιωτικές δαπάνες Υγείας στην 
Ευρώπη, θα τις αυξήσει ακόμη περισ
σότερο» υπογράμμισε χαρακτηριστικά 
ο τομεάρχης Υγείας του Σ ΥΡΙΖΑ-Προ
οδευτική Συμμαχία.

Επίθεση Γκάγκα 
στους συνδικαλιστές

Επίθεση στους συνδικαλιστικές για
τρούς έκανε η Μίνα Γκάγκα, εμφανώς 
ενοχλημένη από την κριτική τους στο 
νομοσχέδιο, αλλά και από τις κινητο
ποιήσεις. Η αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας υποστήριξε ότι η συμμετοχή 
στις χθεσινές κινητοποιήσεις ήταν 
πολύ κάτω του 1 % σε αρκετές υγειονο
μικές περιφέρειες, κάτι που, κατά την 
ίδια, σηματοδοτεί ότι η συνδικαλιστική 
ηγεσία των υγειονομικών βρίσκεται σε 
αναντίστοιχία με τις διαθέσεις της πλει
ονότητας των εργαζόμενων στον χώρο 
της Υγείας. Το νομοσχέδιο υπερψήφι
σε επί της αρχής μόνο η Ν.Δ., ενώ ΠΛ- 
ΣΟΚ-ΚΙΝ.ΑΛΛ. και Ελληνική Λύση 
επιφυλάχθηκαν.
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Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΟΕΔΗΝ: Δικαίωση 
η απόφαση του ΣτΕ 
για επιστροφή 
των ανεμβολίαστων 
υγειονομικών
«Το Συμβούλιο της Επικράτειας 
στάθηκε στο ύψος 
των περιστάσεων» αναφέρεις 
σε ανακοίνωσή της η Ομοσπονδία

^4

ΠΟΕΔΗΝ: Δικαίωση η απόφαση
του ΣτΕ για επιστροφή των ανεμβολίαστων
υγειονομικών
«Το Συμβούλιο της Επικράτειας στάθηκε στο ύψος
των περιστάσεων» αναφέρεις σε ανακοίνωσή της η Ομοσπονδία

τ ο Συμβούλιο της Επικράτει
ας στάθηκε στο ύψος των 
περιστάσεων. Δεν επηρεά
στηκε από απόψεις που δεν 

στηρίζονταν πια σε επιδημιολογικά δεδομένα και 
πήρε μία γενναία απόφαση κρίνοντας αντισυν
ταγματική την παράταση των αναστολών εργα
σίας των υγειονομικών”. Τα παραπάνω αναφέρει 
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα 
Δημιόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), αναφορικά 
με την απόφαση του Συμβουλίου της Επικράτει
ας (ΣτΕ), που κρίνει ότι η παράταση των ανα
στολών εργασίας από 14/4/2022 έως 31/12/2022 
είναι αντισυνταγματική καθ’ ότι είναι αντίθετη 
μιε την αρχή της αναλογικότητας.

“Προσφύγαμε δεύτερη φορά στο Συμβούλιο 
της Επικράτειας και δικαιώθηκε η μετριοπαθής 
στάση της ΠΟΕΔΗΝ για επιστροφή των συνα
δέλφων. Δεν θέλαμε να δημιουργήσουμε αρνητι
κά αντανακλαστικά στην κοινωνία για τα εμβό
λια, καθ’ ότι στο μαζικό εμβολιασμό οφείλουμε 
εν πολλοίς τη σημερινή καλή επιδημιολογική κα
τάσταση της χώρας”, προσθέτει η ΠΟΕΔΗΝ, ση
μειώνοντας ότι ως υγειονομική Ομοσπονδία “δεν 
μπορούμε να υιοθετούμε αντιεπιστημονικές από

ψεις”. Νομοθετική ρύθμιση της επιστροφής των συνα-
Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ πλέον “δεν υπάρ- δέλφων και της καταβολής μισθού από 

χει άλλος δρόμος για τον Υπουργό Υγείας από τη 14/4/2022”.
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